
PROTOKOŁ Nr XXXIII/2009 

z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

odbytej w dniu 28 kwietnia 2009r. 

 

Ad pkt 1 i pkt 2. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras. 

Powitał przybyłych na obrady radnych, Pana Burmistrza, pracowników urzędu oraz 

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

 Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 15 radnych, czyli 

stwierdził quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał. 

Pan Przewodniczący poprosił o wprowadzenie do porządku obrad omawianego na 

wspólnym posiedzeniu Komisji RM projektu uchwały w sprawie wzięcia udziału 

Gminy Stąporków w tworzeniu programu rynku pracy w zakresie ochrony środowiska 

PN. „EKOLOG 5”. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie poparli wniosek Pana Przewodniczącego            

i powyższy projekt uchwały został wprowadzony do punktu 9 podpunkt „j”. 

 

 Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z  XXXII sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Sprawozdanie z przebiegu wykonania Budżetu Gminy Miejskiej w Stąporkowie za 2008r. 

a) zapoznanie z uchwałą Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniach 

z  wykonania budżetu, 

b) zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium Burmistrzowi, 

c) zapoznanie z uchwałą Składu Orzekającego RIO w sprawie opinii o wniosku Komisji  

    Rewizyjnej, 

d) dyskusja, 

e) podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 



8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Uzależnień   w 2008r. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

b) przekazania środków finansowych dla Policji. 

c) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

d) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

e) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

f) podjęcia współdziałania z Gminą Końskie w zakresie odbioru i unieszkodliwiania odpadów  

    komunalnych, 

g) podwyższenia opłat za świadczenia w przedszkolu poza minimum programowym, 

h) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, 

i) określenia zasad używania herbu Gminy Stąporków. 

     j) wzięcia udziału Gminy Stąporków w tworzeniu programu rynku pracy w zakresie ochrony  

       środowiska PN. „EKOLOG 5”. 

10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

11.  Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Radni do proponowanego porządku obrad uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

 

Ad pkt 3. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do sporządzonego protokołu z 

poprzedniej sesji. 

Uwag do protokołu nie było. Radni w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”  przyjęli 

protokoł z XXXII sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działaniach między sesjami. 

( Informacja w załączeniu). 

Ad pkt 5. 

Pan Burmistrz odczytał „Informację o działalności międzysesyjnej”. 

( Informacja w załączeniu do protokołu). 

 



Ad pkt 6. 

Radna Barbara Telec – zwróciła się z zapytaniem czy do czasu wyłonienia 

wykonawcy modernizacji oświetlenia ulicznego w gminie jest ktoś, kto usuwa awarie 

oświetlenia. 

Pan Dobrowolski – sołtys Lelitkowa – zwrócił się z zapytaniem kiedy będzie 

dokończony wodociąg w Lelitkowie. Ponadto stwierdził, że na łące którą dzierżawi 

postawiony jest hydrant  wykopane rowy i nie zasypane. Sam nie jest w stanie ich 

zasypać bo musi to być zrobione ciężkim sprzętem. 

Ad pkt 7. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali Sprawozdanie z przebiegu 

wykonania Budżetu Gminy Miejskiej w Stąporkowie za 2008r. 

To sprawozdanie było również przesłane do Regionalnej Izby Obrachunkowej celem 

sprawdzenia i wydania stosownej opinii. 

Było również tematem posiedzenia Komisji Rewizyjnej z której z protokołem zostali 

radni zapoznani na wspólnym posiedzeniu trzech Komisji. 

 

a) Pana Burmistrz  odczytał uchwałę Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie 

opinii o sprawozdaniach z  wykonania budżetu. 

( w załączeniu ) 

 

b) Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi. 

( w załączeniu) 

 

c) Pan Przewodniczący odczytał  uchwałę Składu Orzekającego RIO w sprawie opinii 

o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

( w załączeniu) 

d) Żadnych uwag ani pytań dotyczących sprawozdania radni nie wnieśli. 

e) Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia  Burmistrzowi 

Stąporkowa absolutorium z wykonania budżetu za 2008 rok. 

 



W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych, 13 głosami „za” i 1 głosem 

„przeciw” podjęli Uchwałę Nr XXXIII/191/2009 sprawie udzielenia  Burmistrzowi 

Stąporkowa absolutorium z wykonania budżetu za 2008 rok. 

Pan Burmistrz serdecznie podziękował za udzielenie mu absolutorium i stwierdził, że 

wykonanie zadań w 2008 roku było również zasługą radnych. 

 

Ad pkt 8. 

 Radni nie wnieśli żadnych uwag ani pytań do  Sprawozdania z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień  w 2008r. 

 

Ad pkt 9  

Wszystkie projekty uchwał były szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji. 

Wszystkie wyjaśnienia merytorycznych pracowników  były wyczerpujące. 

 

a) W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych została jednogłośnie podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/192/2009 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2009r. 

 

b) W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych została jednogłośnie podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/193/2009 w sprawie przekazania środków finansowych dla 

Policji. 

 

c) W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych została jednogłośnie podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/192/2009 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2009r. 

 

d) W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych została jednogłośnie podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/192/2009 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2009r. 

 

 



e) W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych została jednogłośnie podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/192/2009 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2009r. 

 

f) W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych została jednogłośnie podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/192/2009 w sprawie podjęcia współdziałania z Gminą Końskie 

w zakresie odbioru i unieszkodliwiania odpadów komunalnych, 

 

g) W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych została jednogłośnie podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/192/2009 w sprawie podwyższenia opłat za świadczenia w 

przedszkolu poza minimum programowym, 

 

h) W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych została jednogłośnie podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/192/2009 w sprawie W głosowaniu jawnym przy obecności 14 

radnych została jednogłośnie podjęta Uchwała Nr XXXIII/192/2009 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, 

 

i) W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych została jednogłośnie podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/192/2009 w sprawie określenia zasad używania herbu Gminy 

Stąporków, 

 

j) W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych została jednogłośnie podjęta 

Uchwała Nr XXXIII/192/2009 w sprawie wzięcia udziału Gminy Stąporków w 

tworzeniu programu rynku pracy w zakresie ochrony środowiska p.n. „EKOLOG5”. 

 

 

Punkt 10. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych udzielił Pan Burmistrz. 

- odnośnie oświetlenia ulicznego – są ogłoszone dwa przetargi. Jeden dotyczy 

modernizacji oświetlenia w całej gminie, a drugi wyłonienia firmy do konserwacji 

oświetlenia istniejącego. 

 



Według informacji z gmin gdzie modernizacja już była realizowana zadanie tego typu 

trwa ok. 3 – 4 miesięcy. 

- odnośnie wodociągu w Lelitkowie – po świętach majowych taka inwestycja zostanie 

uruchomiona . Firma, która przetarg wygrała zobowiązała się do usunięcia wszystkich 

niedociągnięć i wyrówna teren po inwestycji. Na tego typu zadanie gmina otrzymała 

środki unijne. 

Ad pkt 11. 

Pan Przewodniczący odczytał pismo z gminy Klimontów. 

Radna Agnieszka Wojcierowska podziękowała za pomoc w urządzeniu stoiska na               

I Międzynarodowych Targach LGD. Stoisko prezentowało się ładnie i okazale.  

Pan Przewodniczący odczytał zaproszenie na uroczystości które odbędą się                         

w dniu 3 maja 2009r. 

Punkt 12. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku  Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie obrad 

sesji dziękując wszystkim za udział. 

 

Protokołowała:                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                Elżbieta Purska  

 

 

 


